Dictionary Catalogue 牛津詞典系列精選 2025-2026



1111111

1111111

and make

ale.

Manuta I

.

引言

牛津大學出版社

球出版業務來推動牛津大學在研究、學術及教育 方面追求卓越成就的目標。

出版社的歷史可追溯至十五世紀末由發明活字印 刷術所掀起的一場資訊科技革命。1478年,亦即 英國引進第一台印刷機後兩年,牛津印出了它的 第一本書。

牛津現已成為全球規模最大的大學出版社,在50 多個國家設有分部或辦事處,員工總數約6.000 人,每年出版新書超過6.000種。一百多年來,為 各個年齡層次的讀者編寫各種不同類型的詞典已 成為牛津的核心出版業務之一。

牛津英語大詞典

牛津之所以被譽為全球首屈一指的詞典出版社, 實與其出版的《牛津英語大詞典》息息相關。這 部巨著被稱為「任何語言中最偉大的詞典 |, 詳 生和老師視作首選工具書。 細記錄 60 多萬個單詞的讀音、歷史和意義, 涵蓋 古今用法,描述整個英語世界的語言面貌,由北 美至南非,由澳大利亞、新西蘭至加勒比海地區。

牛津大學出版社是牛津大學的一個部門,通過全 《牛津英語大詞典》第二版有 20 卷印刷本和 CD-ROM 版本。新建立的網上版本每季更新一次,每 次增加或修改的條目不少於 1.500 個, 為用戶提供 無可比擬的方便,獲美國《新聞週刊》喻為「本世 紀最偉大且持續不斷的學術工程 |。

> 牛津以同樣的專業精神和對質量的堅持,出版其 他種類的英語和外語詞典。

牛津高階英語學習詞典

牛津出版針對母語為非英語讀者的英語學習詞 典已經超過70年。《牛津高階英語學習詞典》由 霍恩比 (A. S. Hornby) 編著[,] 是同類型高階英語 學習詞典的鼻祖。1948年出版至今累計已經售出 超過1億冊,成為全球同類型詞典中的銷量冠軍。

《牛津高階》目前已更新至第十版,依然對其他學 習型詞典起着垂範作用,並繼續為世界各地的學

Introduction

Oxford University Press (OUP)

Oxford University Press is a department of the University of Oxford. It furthers the university's objective of excellence in research, scholarship, and education by publishing worldwide.

The press had its origins in the information technology revolution of the late fifteenth century, which began with the invention of printing from movable type. The first book was printed in Oxford in 1478, only two years after the first printing press was set up in England.

OUP is now the world's largest university press. It publishes more than 6,000 new books a year, has a presence in over fifty countries, and employs some 6,000 people worldwide. The preparation of dictionaries, of all types and for all ages, has been a central part of its activities for more than 100 years.

Oxford English Dictionary (OED)

Oxford's reputation as the world's leading dictionary-maker is founded on the Oxford English Dictionary, 'the greatest dictionary in any language'. It is an unsurpassed guide to the meaning, history, and pronunciation of over 600,000 words, covering both current and historical usage, and defines the language of the entire English-speaking world, from North America to South Africa, from Australia and New Zealand to the Caribbean. The second edition of the OED is available as a 20-volume print edition and on CD-ROM, and now also online at <u>www.oed.com</u>. Updated quarterly with at least 1,500 new and revised entries, OED Online offers unparalleled access to the 'greatest continuing work of scholarship that this century has produced' (Newsweek).

Oxford extends the same expertise and commitment to quality to all its other English and foreign-language dictionaries.

Oxford Advanced Learner's Dictionary (OALD)

OUP has produced learner's dictionaries for non-native speakers of English for over 70 years. The Oxford Advanced Learner's Dictionary by A. S. Hornby, the world's first dictionary written specifically for advanced learners of English, was first published by OUP in 1948. Since then it has sold over 100 million copies to become the bestselling dictionary of its kind in the world.

Now in its tenth edition, the OALD still serves as a model for other learner's dictionaries as well as being the number one choice for language students and teachers worldwide.

你需要的牛津英漢工具書……





Contents 目錄

Bilingual Dictionaries and References 雙語詞典和工具書

高中或以上程度	4
初中程度	5
英漢、漢英雙向查詢	5
小巧袖珍,速查詞義	6
研習英語 [,] 提升英語表達能力	6
幼兒園至小學程度	7
精明電子之選	8
牛津英漢辭書應用程式	8
Oxford 牛津英漢詞典 Facebook 專頁	9
Monolingual Dictionaries and References	
Handy References	10
English Dictionaries (Beginner and Intermediate)	H
English Dictionaries (Advanced and Professional)	12
Thesauri	13
Grammar & Usage	14
Idiomatic Expressions	17
Academic English and Effective Writing	18
Dictionaries & References for Children	19



雙語詞典和工具書

高中或以上程度

Oxford Advanced Learner's English-Chinese Dictionary (Tenth edition)

牛津高階英漢雙解詞典 (第十版)



•高中學生 •大學生 •在職人士

深受全球讀者歡迎,第十版除增收新詞外,還針 對學生常見的難點,加強了詞彙、寫作、口語表達 等學習功能,是案頭必備的英語工具書

- ✔ 收錄 228,000 單詞、短語、釋義
- ✔ 示例近 110,000 條
- ✔ 新詞新義逾 1,000 項
- ✔ 全面修訂「牛津 3000 核心詞」
- ✔ 全新「牛津 5000 詞」· 解鎖更高階詞彙
- ✔ 標註 CEFR 級別,對標國際英語考試
- ✓ 全新 OPAL 詞彙(牛津學術英語詞彙),寫出更 專業的學術文章
- ✔ 網上版 iSpeaker 和 iWriter, 全方位訓練口語 和指導寫作
- ✔ 附送豐富網上學習資源
- ✔ 附送「牛津英漢辭書 App」 一年訂閲

978-988-871897-9

平裝

Oxford Learner's Thesaurus (English-Chinese edition)

牛津英語同義詞學習詞典 (英漢雙解版)



- 中學或以上程度
- •大學生
- 在職人士

全球首部學習型同義詞詞典,突破 了過往同義詞詞典簡單羅列詞語的 窠臼,充分體現學習型詞典的優點

- ✔ 收錄超過 17,000 個同義詞和反 義詞,涵蓋所有常用詞彙
- ✔ 4,000 項註釋和辨析説明,準確 解釋易混淆詞語的區別
- ✔ 每個詞條均有句型和搭配信息, 活學活用
- ✓ 大量學科標識和語域標識,列明 詞語的使用場合

App Store

Oxford Collocations Dictionary (English-Chinese Second edition)

牛津英語搭配詞典 (英漢雙解第二版)



Oxford Business English Dictionary (Second edition) (English-Chinese edition)

牛津商務英語詞典(第二版) (英漢雙解版)



- 商科學生(高中或以上程度)
- •翻譯工作者
- 在職人士

專為需要理解、説、讀、寫商業英 語的人士而編寫,書中包含大量新 詞和例句,加上搭配説明,讓讀者 對商用英語一目瞭然

- ✓ 收錄 30,000 多個詞語及短語, 涵蓋各個商業領域,包括市場營 銷、製造業、旅遊、商務電話英 語等
- ✔ 實例取材自最新的語料庫語料
- ✔ 列有搭配使用的常用短語
- ✔ 利用插圖幫助解釋商業概念及商 務上常見的設備
- ✔ 研習專頁為學習者提供實際的語 言應用幫助



Apple, the Apple logo, iPad, iPhone and iPod touch are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. Android, Google Play and the Google Play logo are trademarks of Google LLC.

App Store

初中程度

Oxford Intermediate Learner's English-Chinese Dictionary (Sixth edition)

牛津進階英漢雙解詞典 (第六版)



- 初中或以上程度
- 中級英語學習者

收錄學科詞彙,配合各科學習需要,標註 重要詞彙,附用法説明、考試指南,既適 合自學,亦適合課堂教學

- ✔ 超過 110,000 個英美詞語、釋義、 習語等
- ✔ 增收逾 1,000 項新詞新義
- ✔ 8,000 個學科詞彙,涵蓋電腦、科技、 數理化生、文學藝術等
- ✔ 標註牛津 3000、牛津 5000 核心詞、
 CEFR 詞彙、OPAL 學術詞彙
- ✔ 800項用法説明,包括同義詞辨析、 詞語搭配、語法説明、文化資料等
- ✓ "牛津寫作指南"和"牛津口語指南" 幫助應付考試

978-988-245-956-4

平裝

Oxford American Dictionary for learners of English (English-Chinese edition)

牛津美式英語詞典 (英漢雙解版)



- •中學或以上程度
- 美式英語學習人士

本詞典以美式英語詞彙為主體,包 含豐富的示例和詳盡的用法說明, 有助讀者學習地道的美式英語

- ✓ 42,000 單詞、短語、釋義
- ✓ 35,000 示例,展示地道用法
- ✓ 300 用法説明・深入解説語言文 化知識
- ✔ 配以直觀插圖,加深學習記憶
- ✔ 實用參考信息,包括州和省、 加拿大英語等

App Store

英漢、漢英雙向查詢

Oxford English-Chinese Chinese-English Dictionary 牛津英汉・汉英词典



- 高中或以上程度
- 對語言感興趣人士
- 語文工作者
- •漢語學習者

至今為止最大、最權威的英漢漢英雙 向詞典,同時幫助英語為母語人士學 習和使用漢語,以及漢語為母語人士 學習和使用英語,針對高中或以上程 度的學習需要

- ✔ 收錄 670,000 條單詞、短語及翻譯
- ✔ 收錄日常生活中的最新用語,與時 並進
- ✔ 以簡體字編寫,漢英部份的詞目註 出繁體字以供參考
- ✓ 豐富的附錄,全面提升語言學習 能力

978-019-920761-9 精裝 Oxford Concise English-Chinese Chinese-English Dictionary (Fifth edition) (Simplified Characters edition)

牛津精选英汉・汉英词典 (第五版)(简体字本)



・中學或以上程度
 ・漢語學習者

同時滿足英語學習者和漢語學習者的 需求,對英漢兩種語言的讀寫皆有幫 助。尤其適合懂英語的外國人學習漢 語之用

- ✔ 235,000 單詞、短語、翻譯
- ✓ 全面修訂釋義、義項、示例,以及 語法標識
- ✓ 增收新詞新義,涵蓋科技、經濟、 社會文化等各領域
- ✓ 新增度量衡、世界地名表、中國文 化背景等實用附錄
- ✔ 簡體字印刷,註出繁體字和漢語拼 音以供參考

978-019-098305-5 平裝

雙語詞典和工具書

小巧袖珍,速查詞義

Oxford Learner's Pocket **English-Chinese** Dictionary (Third edition)

牛津實用英漢雙解詞典(前稱 《牛津袖珍英漢雙解詞典》) (第三版)



• 初中或以上程度

提本詞典裝幀輕巧,方便隨時杳閱。 無論在閱讀、工作時或其他場合遇到 英語生詞,都可快速找到答案

- ✔ 收詞 30.000 條,示例 8.000 條
- ✓ 習語、短語動詞、語法模式、美國 英語等清楚標示
- ✔ 收錄不規則動詞表、世界地名表、 短訊常用縮寫、數字表達法等實用 附錄



978-019-597450-8 平裝袖珍

研習英語,提升英語表達能力

Oxford Learner's Thesaurus (English-Chinese edition) 牛津英語同義詞學習詞典 (英漢雙解版)



• 中學或以上程度 大學生 • 在職人士

全球首部學習型同義詞詞 典,突破了過往同義詞詞 典簡單羅列詞語的窠臼, 充分體現學習型詞典的 優點

- ✔ 收錄超過 17.000 個同 義詞和反義詞,涵蓋 所有常用詞彙
- ✓ 4.000 項註釋和辨析説 明,準確解釋易混淆 詞語的區別
- ✓ 每個詞條均有句型和 搭配信息,活學活用
- ✓ 大量學科標識和語域 標識,列明詞語的使 用場合



Oxford Collocations Dictionary (English-Chinese Second edition)

牛津英語搭配詞典 (英漢雙解第二版)



提供全方位的英語搭配信 息,幫助學習者説、寫地 道自然的英語

- ✓ 收錄搭配豐富,常用 詞條 9,000 多條,搭 配多達 250,000 餘條
- ✔ 例句真實自然,75.000 多個例句全部選自語 料庫
- ✔ 25 個不同主題的用法 説明
- ✓ 10 個專題搭配匯總

Oxford Idioms Dictionary (English-Chinese Second edition) 牛津英語習語詞典 (英漢雙解第二版)

半津 言司 曲 Idioms Dictionary 英漢雙解版 • 初中或以上程度 • 語文工作者 教師

闡釋口語與書面語中使用 的英語習語

- ✓ 收錄英美常用習語近 10.000 條, 理解與應 用並重
- ✓ 大量真實示例,反映 實際用法
- ✓ 數百個用法與出處説明
- ✓ 附有牛動插圖, 幫助 理解及加深記憶

Oxford Phrasal Verbs Dictionary (English-Chinese Second edition)

牛津短語動詞詞典 (英漢雙解第二版)



- ✓ 收錄英美常用短語動 詞 7.000 條, 理解與應 用並重
- ✓ 12.000 條 示 例,反 映 真實語境
- ✓ 特設小品詞指南,透 析短語動詞的構成、 含義和變化





Apple, the Apple logo, iPad, iPhone and iPod touch are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. Android, Google Play and the Google Play logo are trademarks of Google LLC.

幼兒園至小學程度

Oxford Elementary Learner's English-Chinese Dictionary (Fifth edition)

牛津初階英漢雙解詞典 (第五版)



• 高小至初中學生

精選重要詞彙,着重實際應用,使用方便,讓 初階英語學習者打穩基礎,是學習英語的最佳 入門工具

- ✔ 20,000 個單詞和短語,350 個新詞新義
- ✔ 14,000 條示例
- ✓ 500項用法説明,涵蓋拼寫、語法、發音、 文化知識等
- ✔ 400 幅插圖和照片
- ✓ 20 頁彩色圖解

Oxford Young Learner's Illustrated English-Chinese Dictionary (Fourth edition)

牛津小學生圖解英漢詞典 (第四版)



小學生親子教學

內容全新編纂,收詞和譯文更切合初小學生 的學習需要,配以精美插圖,有助理解詞義

- ✔ 收詞及短語多達 7,000 個
- ✔ 詳細列出名詞、動詞及形容詞的變化形式
- ✔ 提供美式用語、同義詞和反義詞等
- ✔ 附錄內容涵蓋語法知識、圖解詞彙等不同 主題

Oxford Children's English-Chinese Picture Dictionary 牛津兒童英語主題詞彙冊



✓ 20首兒歌對應不同主題,幫助記憶單 詞和學習發音

978-988-245-476-7 平裝 **978-019-098304-8** 平裝 **978-019-098306-2** 平裝

雙語詞典和工具書

指明電子之撰



Oxford English-Chinese Dictionaries App 牛津英漢辭書應用程式

• 中學或以上程度

- 在職人士
- 一站式搜索英語用法知識,助您説寫更地道自然的英語
- ✓ 實現多詞典搜索,可查找單詞、短語和例句
- ✔ 真人英美讀音,包括例句錄音
- ✔ 跳查方便,單詞、參見項、標識等一點即查
- ✔ 自訂顯示功能,個人化顯示詞條內容
- ✓ 書籤和筆記功能
- ✓ 繁體和簡體中文

收錄詞典包括:



內容持續更新,每季增收新詞新義

11:29	···· 🗢 🚍		iPad 🗢			
			< Back	admira	ation	
home 💿	≣ () ☆		2	9 8 ×		
hombre	home adv.		高阳间共	ł		
home noun			admira	tion		
0 A1			同義詞詞	IA		
BrE /həʊm/ 🔹			admira	tion		
NAmE /houm/ 40						
➤ HOUSE, ETC. 房子等			搭配調用	i.		
 ► HOUSE, ETC. 房丁寺 1. ⊶ A1 [countable, uncountable] 			admira	tion		
the house or flat that you live		l —				
especially with your family 家						
住所 ◆ Old people prefer to stay in their or		protect		>	K ≔	
homes. 40 40		prostrate ad	j.			protec
老年人喜歡待在自己家中。	The second se	prote	ct verb			
 ◆ the family home 家庭住宅 	Name of St.	ADVERB I VI	ERB + PROTE	CTIPRE	POSITI	ONIPHR
 While travelling she missed the cor 	nforts of home. 📣	ADVERB				
4)			fully 充分保護 properly, well		保護・双	2.861余保留
旅行期間她想念家裏的舒適。		A cardbo	ard box wou	ald prote		
🔹 She leaves home at 7 every day. 🐗	40		更好地保護產 v 不充分保護	 .		
她每天7點鐘離家。		carefully #				
 He left home (= left his parents 	0		successfully			
independent life) at sixteen. 📣	()		specially BrE)			
他十六歲時離家獨立生活。			翼翼地保護自			
 from ~ I'll call you from home late 	er. 📢 📢	VERB + PRO	TECT			
我過會兒從家裏給你打電話。		need to 需要				
Nowadays a lot of neonle work fre	m home (= do	seek to, striv	ve to, try to 力	求保護		
	11 そのうまた。		to 採取行動/			
10.0 HH P518.8	NE DO 11 PK ROAL		npany is figh cial interests.		" otect u	is own
			都努力維護自		業利益。	
			o採取措施保	镬		
津英語習語詞典》(第	二版)	Q			≔	==
		04.7	C			

一輕而易舉學習語

《牛津短語動詞詞典》(第二版) 一短語動詞,無師自通

一學習地道美式英語

	K admiration	0
	20日 2538.654	11.18 619
	高階詞典	•
	admiration	noun
	同義詞詞典	•
	admiration	noun
	搭配詞典	•
	admiration	noun >
		▼ 🕅 🛯 11:45
protect	× =	• *
prostrate adj .		protection n.
	t verb	protection n.
protec	t verb B + PROTECT PREPOSITIO	
protec		
	B + PROTECT PREPOSITIO	
ADVERB VERI ADVERB VERI ADVERB completely, ful adequately, pro	B + PROTECT PREPOSITION ly 充分保護 speriy, well 適當地保護; 妥	DN PHRASES 善地保護
ADVERB VERI ADVERB VERI ADVERB completely, ful adequately, pro + A cardboard	B + PROTECT PREPOSITIO ly 充分保護 operly, well 適當地保護;妥 d box would protect the p	DN PHRASES 善地保護
DECEMBINES	B + PROTECT PREPOSITI ly 充分保護 operiy, well 適當地保護; 妥 d box would protect the p. 好地保護產品。	DN PHRASES 善地保護
ADVERB VERI ADVERB VERI ADVERB completely, ful adequately, pro	B + PROTECT PREPOSITI ly 充分保護 operly, well 適當地保護; 妥 d box would protect the p 好地保護產品。 下充分保護	DN PHRASES 善地保護
ADVERB VERI ADVERB VERI adequately, pro 4 A cardboar 紙箱可以更刻 inadequately 对 carefully 细心兒	B + PROTECT PREPOSITI ly 充分保護 operly, well 適當地保護; 妥 d box would protect the p 好地保護產品。 下充分保護	DN PHRASES 善地保護 roduct better.
DIVERB VERI ADVERB VERI ADVERB completely, ful adequately, pro- # A cardboar 紙箱可以更刻 inadequately 不 carefully 細心 effectively, suc jealously (espe	B + PROTECT PREPOSITIO ly 充分保護 operly, well 過當地保護; 妥 d box would protect the p 好地保護產品。 示充分保護 保護 pressfully 有效地/成功地信 citally prej 小心翼翼地保護	DN PHRASES 善地保護 roduct better. 呆護
DECENTION OF A CONTROL A	B + PROTECT PREPOSITI ly 充分保護 operty, well 適當地保護; 妥 d box would protect the p 好地保護產品。 东充分保護 保護 coessfully 有效地/成功地/	DN PHRASES 善地保護 roduct better. 呆護
DECEMBENT OF A CONTROL A	B + PROTECT PREPOSITIO by 充分保護 gd box would protect the p 好容快編畫是品。 充分保護 器護 coastfully 有労地/成功地位 gd by protects her rigf 環境物源自己運動人場的明星 文化	DN PHRASES 善地保護 roduct better. 呆護
ADVERB VERI ADVERB VERI completely, ful adequately, por * A cardboarn 紙箱可以更到 inadequately A carefully 鏡心使 effectively, suc jealously (espe * a star who) 一位小心賞 VERB + PROTE need to 需要保	B + PROTECT PREPOSITIO by 充分保護 d box would protect the p 好地物理運品。 下充分保護 保護 Cashy 超之/成功地f cashy 超之/成功地f cashy 超之/成功地f g 当代認識自己隱私、權的明星 CT 選	DN PHRASES 善地保護 roduct better. 呆護
Development ADVERB (VERI ADVERB completely, ful adequately, pro- #和可以更近 inadequately 7 carefully 細心位 effectively, suc jealously (sppe- carefully 細心位 effectively, suc jealously (sppe- a star who) 一位小心翼 VERB + PROTE need to 需要限。 strive i	B + PROTECT PREPOSITIO by 充分保護 gd box would protect the p 好容快編畫是品。 充分保護 器護 coastfully 有労地/成功地位 gd by protects her rigf 環境物源自己運動人場的明星 文化	DN PHRASES 善地保護 roduct better. 呆護

appreciation ▶ PATTERNS AND COLLOCATIONS 句型和搭配 = admiration funcountable a feeling of liking sb/sth and being impressed by their/its good qualities or achievements 欽佩; 讃賞; 仰慕 + I have great admiration for her as a write 我十分欽佩她這位作家。 We watched in admiration as the gymnasts practised their routines. 體操運動員在做常規訓練,我們看了讚歎不已。 \implies see also admire \rightarrow respect wrb , admiring \rightarrow good 6 = respect [uncountable, singular] the high opinion you have of sb/sth because of their good qualities or achievements 尊敬;敬意 * I have the greatest respect for your brother. 我非常首次你再开 + A two-minute silence was held as a mark of respect 靜默兩分鐘以示尊敬。 see also respect → respect wrb NOTE 辨析 Admiration or respect? Admiration suggests that you like sb and would like to be like them. * • admiration 指喜歡某人且渴望有同樣的特質 + He was full of admiration for the way she never lost her patience. 她從不失去耐心,對此他佩服不已。

You can have respect for sb even though you do not like them very

日日 座品目線

admiration noun

下圖顯示這些詞所表達欣賞的程度

表示欽佩、敬重、欣賞。 ▼ SYNONYM SCALE 詞義標尺

respect

esteem

recognition

admiration + respect + awe + recognition + esteem + appreciation These are all words for the good feeling you have towards sb/sth because you are impressed by their/its good qualities or achievements. 這些詞均

admiration

awe

訂閱 個日

. 85

1 2 2

✓ 可選 12 個月的訂閱服務,訂閱期間使用應用程式內所有詞典和任何內 容更新

一 伊考信息

- ✓ 也可選購單本詞典,享有無期限使用權
- ✔ 14天免費試用



牛津大學出版社(中國)英漢詞典 Facebook 專頁,定期從已 出版的辭書中挑選趣味與實用並重的內容,和讀者分享英語 知識。

- 轉載跟英語和詞典相關的資訊;
- 新產品上市或推出優惠時,第一時間於專頁發佈;
- 附「牛津英漢詞典選購指南」,幫助讀者找出配合自己需要 的工具書。

歡迎讀者瀏覽,「分享」和「讚好」!

Oxford 牛津英漢詞典 Facebook 專頁: www.facebook.com/OUPChina.Dictionaries





【#英語星期五】fault 和 responsibility

fault 和 responsibility 均可指責任、過錯、過失。兩個詞基本意思相同,但用法和搭配不同。 fault 通常這樣用:

my / your / his / her / our / their / somebody's (own) fault

somebody is at fault

- 例如: √ It was his fault that we were late (我們遲到要怪他)
- ✓ It was his fault that we were late (我們握到要怪他) 但不可以說:

X It was his responsibility that we were late

X I think the owners are at responsibility

responsibility 通常這樣用:

accept / share / admit / claim / deny responsibility for something

例如:

✓ The bank refuses to accept responsibility for the mistake (銀行拒絕為這一錯誤承擔責任) 但不可以說:

X The bank refuses to accept fault for the mistake

或者可以換個說法:

✓ The bank refuses to accept that it is at fault for the mistake (銀行拒絕為這一錯誤承擔責任)
✓ He refused to accept that the mistake was his fault (他拒絕承認這一錯誤責任在他)

資料來源:牛津英語同義詞學習詞典(英漢雙解版)

想随時随地學習更多日常英語?

立即下載「牛達英漢辭書」應用程式,一些式授辱多本詞典,贴心功能讓你輕鬆自學英語! App Store 下載: https://apple.co/2546EKc Google Play 下載: https://bil.ly/33H5D7hw 產品網頁: https://bil.ly/33H5D7hw

相片來源:https://flic.kr/p/2einZYh,作者 Stephen Bingham

#牛津英語同義詞學習詞典 #牛津英漢詞典 #牛津英漢辭書 #牛津英漢辭書應用程式 #自學英語 #牛津 大學出版社 #OUP #學英文 #學生学 #英文寫作 #英文回語 #英文詞彙 #英文生学 #責任 #過失 #fault #responsibility



資料來源:牛津商務英語詞典(英漢雙解第二版)

想碼時鐵地學習更多日常英語? 立即下載「牛津英漢辭書」應用程式,一訪式搜尋多本詞典,贴心功能讓你輕鬆自學英語! App Store 下載:https://bit.ly/3hFb7hv 產品網頁:https://bit.ly/3hFb7hv 產品網頁:https://bit.ly/3hFb7hv

相片來源:https://flic.kr/p/7xFCXW,作者 Victor Camilo

#牛津商務英語現象 #牛津英漢詞象 #牛津英漢辭書 #牛津英漢辭書應用程式 #自學英語 #牛津大學出 版社 #0UP #學英文 學學生字 #美文舊作 #英文回語 #英文词堂 #美文生字 #肥麵餐 #跟麵金 #金手錄 #GoldenHandshake #GoldenHandcuffs



Handy References

Oxford English Mini Dictionary (Eighth edition)

Oxford English Mini Dictionary

The world's most frusted dictionaries

- Home
- Office

A huge number of words packed into a mini format.

- ✓ over 90,000 words, phrases, and definitions
- ✓ the ultimate portable dictionary
- ✓ lots of help with spelling and grammar
- ✓ up-to-date coverage of essential, everyday vocabulary

978-019-964096-6 Paperback Pocket Oxford English Dictionary (Eleventh edition)





• Home

School

Portable but comprehensive: a great allrounder for everyday situations.

- ✓ over 120,000 words, phrases, and definitions
- ✓ clear definitions of core vocabulary
- ✓ spelling and grammar help
- ✓ lists and tables covering key study topics

Oxford Mini Thesaurus (Fifth edition)



• Home

Office

A huge number of words packed into a mini format.

- ✓ over 120,000 synonyms and antonyms
- ✔ Word Links: access vocabulary fast
- ✓ Wordfinder: lists for puzzles

Pocket Oxford Thesaurus (Second edition)



Office

Office

Portable but comprehensive: a great allrounder for everyday situations.

- ✓ over 230,000 synonyms and antonyms
- ✔ Word Links: find related words fast
- thematic word lists to help expand your vocabulary

978-019-953482-1 Hardback

978-019-966615-7 Hardback 978-019-966614-0 Paperback

English Dictionaries (Beginner and Intermediate)

Oxford Essential Dictionary (Third edition)



- Higher primary school
- Secondary school

This dictionary gives all the essential help and information elementary and pre-intermediate learners need.

- ✓ over 19,000 words, phrases and meanings including American English equivalents
- ✓ 500 notes help students with culture, grammar, pronunciation, speaking, spelling, and word building. Which Word? notes help with easily confused words and common errors
- 20-page colour Picture Dictionary, organized in useful lexical sets such as food and drink, animals, transport
- Study section gives extra help on topics such as letter writing and talking about dates and numbers, with practice for international exams

978-019-441921-5 Paperback Oxford Wordpower Dictionary (Fourth edition)



Secondary school

978-019-439798-8

Paperback

High school

Updated with over 500 new words, phrases and meanings, this is a corpus-based dictionary that provides the tools learners need to build vocabulary and prepare for exams.

- ✓ over 45,000 words, phrases, and meanings, including over 500 new words
- ✓ shortcuts take students quickly to the meaning they want in long entries
- 'Other Words for' notes give synonyms to extend and bring variety to students' language
- ✓ 16 pages of colour illustrations show words in topic groups

Oxford Student's Dictionary (Fourth edition)



Secondary schoolHigh school

Learn the most important words in English, including the words you need to study other subjects and prepare for international exams such as IELTS, TOEFL[®], International GCSEs and Cambridge English: B1 Preliminary and B2 First.

- ✓ over 34,000 words, 13,000 phrases and 40,000 meanings in British and American English, with highlighted curricular words
- ✓ over 8,000 curriculum words for subjects such as Art, Computing, Science, Geography, History, Literature, Maths, Music and Sport
- ✓ NEW Oxford 3000[™] and Oxford 5000[™] keywords graded by CEFR level; NEW OPAL (Oxford Phrasal Academic Lexicon) teaches academic keywords
- NEW Writing Tutor and NEW Speaking Tutor help you prepare for writing and speaking exams

978-019-440614-7 Paperback

English Dictionaries (Advanced and Professional)

Oxford Advanced Learner's Dictionary (Tenth Edition) + App and Premium Online Access Code



- High school
- Office
- University

The world's bestselling advanced-level dictionary for learners of English, now builds English vocabulary better than ever before and leads the way to more confident, successful communication in English.

- ✓ over 60,000 words, 79,000 phrases, 89,000 meanings and 109,000 examples
- ✓ 1,000+ new words and meanings and a fully revised A-Z with up-to-date example sentences
- ✓ extra information on collocations, synonyms, cultures, and word origins etc.
- ✓ new Oxford 3000[™] and Oxford 5000[™] keywords graded by CEFR level
- ✓ new OPAL[™] (Oxford Phrasal Academic Lexicon) teaches academic keywords and expressions
- ✓ Visual Vocabulary Builder including new illustrations for topic vocabulary
- ✓ full access to app and premium online content for 2 years

978-0-19-479848-8 Paperback with 2 years' access to both premium online and app

978-0-19-479849-5 Hardback with 2 years' access to both premium online and app Oxford Dictionary of English (Third edition)



- Home
- University
- Professionals
- Office

A comprehensive and authoritative dictionary of current English.

- ✓ over 350,000 words, phrases and meanings
- ✓ 11,000 encyclopedic entries
- explanations of sense and morphological development of modern word forms

Colour Oxford English Dictionary (Third edition)



- Home
- School

Accurate, up-to-date coverage of everyday vocabulary for home and study.

- ✓ over 90,000 words, phrases, and definitions
- ✓ attractive colour layout
- ✓ spelling and grammar help
- 🖌 good English guide
- ✓ new, durable 'bendyback' cover

978-019-957112-3 Hardback 978-019-172766-5 Online

978-019-960791-4 Paperback

Thesauri

Oxford Learner's Thesaurus



- Secondary school
- High school
- University
- Professionals

No two words mean exactly the same. The Oxford Learner's Thesaurus helps you to understand the differences between similar words in written and spoken English and find the right words to say exactly what you mean.

- ✓ over 17,000 synonyms and opposites are explained
- ✓ alphabetical index makes it easy to find the word you are looking for
- ✓ unique topic maps bring together subject-related vocabulary
- ✓ two years of access to the app containing the complete Thesaurus

Oxford Paperback Thesaurus (Fourth edition)



- Home
- School
- Office

An excellent value thesaurus with all the vocabulary needed for home, study and work.

- ✓ over 300,000 synonyms and antonyms
- thematic word lists to broaden vocabulary
- the most useful synonyms given first
- ideal for crossword puzzles and quizzes

Concise Oxford Thesaurus (Third edition)



- University
- Professionals
- Office
- Word games

A thesaurus to meet all your writing needs.

- ✓ over 300,000 synonyms and antonyms
- ✓ Word Links: find related words fast
- thematic word lists for crosswords

978-019-484081-1 Mixed media format 978-019-964095-9 Paperback 978-019-921513-3 Hardback

Grammar & Usage

Practical English Usage (Fourth edition)



- Secondary school
- High school
- University
- Teachers

The world's most trusted guide to problems in English. It answers the questions that teachers and learners ask about English grammar and vocabulary.

- ✓ fully revised and updated to reflect changes in language use
- ✓ organised into two main parts for quicker, easier reference
- ✓ complete topic-by-topic grammar
- ✓ guide to over 250 vocabulary problems
- ✓ explanations and examples based on current corpus research
- ✓ also available online, including 87 diagnostic tests

978-019-420243-5 Paperback



Oxford English Grammar Course with Key

- Secondary school
- High school

A three-level grammar course by award-winning authors Michael Swan and Catherine Walter which offers step-by-step presentation and plenty of practice.

- ✓ short, clear grammar explanations are easy to remember
- ✓ real examples show how the grammar works in practice
- ✓ engaging practice activities include Internet exercises, Grammar in a text and Grammar and vocabulary
- ✓ colour illustrations and cartoons put grammar in context
- ✓ exercises are organized into two levels of difficulty (Basic and Intermediate only)
- ✓ pronunciation for Grammar, in the e-book, helps students to understand natural speech, and to improve rhythm, stress and intonation

978-019-441481-4 Basic 978-019-441487-6 Intermediate 978-019-441493-7 Advanced

Oxford Practice Grammar with Key







- Secondary school
- High school
- Home

A three-level English grammar practice series for the classroom or self-study. It provides clear explanations and lots of practice.

- ✓ NEW design presents each unit clearly to make the grammar topics easy to digest
- ✓ covers the grammar students need to know for international exams such as the Oxford Test of English, A2 Key C2 Proficiency, IELTS and TOEFL
- ✓ regular revision units and tests help learners focus on the grammar they need to practise most
- ✓ downloadable progress tests available for each level
- ✔ exit tests make sure learners are ready for the next level of Oxford Practice Grammar

978-019-421474-2 Intermediate 978-019-421476-6 Advanced Oxford Word Skills (Second edition)



- Secondary school
- High school
- Home

A three-level topic-based vocabulary course to learn and practise the words that learners need to know at each CEFR level, based on the Oxford 3000^{14} and 5000^{14} .

- ✓ learn over 2,000 words and phrases in each of the three books
- ✓ improve your vocabulary-learning skills
- ✓ practise the words in context
- ✓ study 100 units with more practice
- ✓ use in the classroom and/or for self-study





978-019-460566-3 Elementary 978-019-460570-0 Intermediate 978-019-460574-8 Upper-intermediate - Advanced

Idiomatic Expressions

Oxford Collocations Dictionary for Students of English (New second edition)



- Secondary school
- High school
- University
- Professionals

A corpus-based dictionary of the most frequently used word combinations, particularly useful for academic and report writing.

- ✓ 250,000 word combinations for 9000 nouns, verbs and adjectives
- ✓ 75,000 examples showing how collocations are used, in both British and American English
- ✓ digital code with two years of access to the Oxford Collocations app for iOS or Android
- ✓ fully-searchable 30,000-word index to easily find collocates for any word in the dictionary in the app

Oxford Phrasal Verbs Dictionary for Learners of English (Second edition)



- Secondary school
- High school

Helps students with synonyms, allowing them to decide whether a phrasal verb or a single-word verb is the more appropriate choice.

- ✓ gives the information of over 7,000 common British and American phrasal verbs
- ✓ clear, simple definitions with examples to show how phrasal verbs are used
- ✓ shows common subjects and objects to help learners use the verbs appropriately
- ✓ 25 pages of tips and photocopiable exercises for practice

Oxford Idioms Dictionary for Learners of English (Second edition)



• Secondary school

• High school

Explains more than 10,000 of the most frequently used idioms in English today.

- ✓ idioms from British and American English, and other English-speaking countries
- ✓ two-colour design and a simple cross-reference system to help users find idioms easily
- ✓ study pages on common uses and meanings
- ✓ pronunciation for all key words and stress for all idioms

978-019-484076-7 Mixed media format 978-019-431721-4 Paperback 978-019-431723-8 Paperback

Academic English and Effective Writing



Dictionaries & References for Children

Oxford Very First Dictionary



- Children aged 4-5
- Teachers
- Parents

Fully illustrated alphabetical first dictionary for 4-5 year-olds.

- ✓ colourful and fun contemporary artwork
- headwords simply explained using full sentences and an illustration
- ✓ gives the full alphabet, with alphabet thumb tabs, on every page
- ✓ includes a useful introduction on how to get the best out of the dictionary
- ✓ illustrated section on Words We Write a Lot, Verbs, Colours, Shapes, Days of the Week, Months of the Year, Numbers to 20, and the alphabet

978-0-19-275682-4 Paperback



Oxford First Dictionary

- Children aged 5-6
- Teachers
- Parents

Perfect first dictionary for home and for starting school.

- new words and more pages to improve spelling and extend vocabulary
- new dictionary supplement full of activities to provide support with spelling and grammar
- clear, accessible layout and more illustrations to support the definitions and make learning fun
- free online activities to help practise dictionary and literacy skills

Oxford First Thesaurus



- Children aged 5-6
- Teachers
- Parents

Perfect first thesaurus for home and for starting school.

- major new edition with more related words, synonyms and antonyms to boost vocabulary
- updated with relevant and interesting example sentences to inspire children's creative writing
- clear, accessible layout and engaging illustrations to support word use and make learning fun
- free online activities to help practise reference and literacy skills

978-0-19-276715-8 Paperback Oxford Phonics Spelling Dictionary



- Children aged 5-7
- Teachers
- Parents

New edition of this dictionary of words organised by phonic sounds.

- this unique phonics dictionary, with words ordered by their initial phonic sound, supports spelling and reading
- ✓ illustrated with the favourite Oxford Reading Tree characters Biff, Chip, and Kipper and, of course, Floppy!
- ✓ ideal for preparing for the phonics screening check
- makes synthetic phonics easy with a full list of sounds and alternative spellings from the Alphabetic Code Chart
- ✓ fully supported by the Floppy's Phonics Sounds and Letters Programme with additional resources on the Oxford Owl website

978-0-19-277721-8 Paperback

978-0-19-276720-2 Hardback

Paperback

978-0-19-276721-9

Oxford Junior Illustrated Dictionary



- Children aged 6-8
- Teachers
- Parents

An easy-to-use reference book for developing dictionary skills

- ✓ 7000+ entries cover new and up-to-date curriculum content
- levelled support to make spelling, grammar and punctuation fun
- ✓ clear accessible layout and engaging illustrations for the young reader and writer
- ✓ free online activities to build reading, comprehension and writing skills

Paperback

Oxford Junior Illustrated Thesaurus



- Children aged 6-8
- Teachers
- Parents

A fun thesaurus full of words for brilliant creative writing

- ✓ thousands of synonyms, writing tips, overused words and word webs to build writing skills
- ✓ word lists and features on rhyming and onomatopoeic words to boost vocabulary and inspire creative writing
- ✓ clear accessible layout and engaging illustrations
- ✓ free online activities to build reading, comprehension and writing skills

Oxford Primary Illustrated Science Dictionary



- Children aged 8-11
- Teachers
- Parents
- Librarians

An essential illustrated dictionary of science terms and concepts.

- ✓ 1,000 up-to-date science words, meanings and technical terms clearly explained
- thematic supplement on focus areas
- ✓ with panels and an illustrated supplement for extended subject knowledge
- ✓ ideal for use alongside the Oxford Primary Illustrated Maths Dictionary
- ✓ colourful and easy to use with simple illustrations and photographs

Oxford Illustrated Computing Dictionary



- Children aged 8-12
- Teachers
- Parents
- Librarians

An illustrated dictionary of computing, coding and programming vocabulary.

- ✓ 1,000 up-to-date computing words, meanings and technical terms clearly explained
- ✓ covers vocabulary and topics from the international computing curriculum
- ✓ thematic supplement on focus areas
- ✓ perfect support with everyday computing terms for young learners and adults
- ✓ colourful and easy to use with simple illustrations and photographs

978-0-19-276723-3

978-0-19-276719-6 Paperback

978-0-19-277246-6 Paperback

978-0-19-277245-9 Paperback

Oxford School Dictionary

Oxford School Thesaurus



- Students aged 10+
- Teachers
- Librarians
- Parents

Bestselling school dictionary with relevant and contemporary vocabulary

- new words and up-to-date definitions support today's students with their language and spelling skills
- clear, simple and accessible with numbered meanings, word classes, and inflections in full
- created using the Oxford Children's Corpus, a unique database of millions of words written for and by children
- grammar and punctuation panels, spelling tips, and an extra vocabularybuilding supplement boost skills for tests and exams





- Students aged 10+
- Teachers
- Librarians
- Parents

Bestselling school thesaurus with contemporary and up-to-date vocabulary

- ✓ boosts vocabulary with thousands of carefully chosen words, synonyms and antonyms
- ✓ up-to-date and relevant vocabulary to support today's students with language and writing
- ✓ gives clear, accessible, age-appropriate examples relevant to the language children use in real life, in their reading and writing
- ✓ builds essential literacy and writing skills with spelling, grammar and punctuation support and tips for creative writing
- ✓ powered by the up-to-date and contemporary analysis of the Oxford Children's Corpus, the largest bank of children's language in English

978-0-19-278676-0 Paperback Oxford Roald Dahl Dictionary



• For children aged 8 years to adults who love Roald Dahl's books

A unique Roald Dahl Dictionary from Oxford.

- ✓ from 'aardvark' to 'zozimus', a real dictionary of everyday and invented words by the world's best storyteller
- ✓ authoritative, engaging and accessible and backed by Oxford's language research programme
- ✓ real citations from Roald Dahl's children's books and illustrations from Quentin Blake throughout
- includes 'Ringbelling Rhymes', 'Sparky Synonyms' and 'Don't be Biffsquiggled' tips throughout to support creative writing
- will inspire readers young and old to gobblefunk with words in their own writing

978-0-19-273648-2 Paperback

Oxford Illustrated Shakespeare Dictionary



- 11-16 years
- Teachers
- Parents
- Librarians

Comprehensive dictionary for studying Shakespeare at school and at home.

- ✓ winner of Best Book, Publication, or Recording prize at the Falstaff Awards 2015 and shortlisted for the 2016 SLA Information Book Award
- ✓ written by leading experts in linguistics and Shakespeare, David and Ben Crystal
- ✓ over 4,000 difficult words explained with clear definitions from the 12 most-studied plays
- language and usage notes include fascinating insights into Shakespeare's world and the Elizabethan theatre
- ✓ 24 full-colour illustrated pages on themes such as dress, armour, maps, music and more – bring Shakespearean times to life

978-0-19-273750-2 Flexicover



All enquiries to 如有查詢:

Oxford University Press (China) Limited 牛津大學出版社 (中國) 有限公司

Sales and Service Hotline 營業及服務熱線: (852) 2516 3126 Fax 傳真: (852) 2597 4083 Website 網址: www.oupchina.com.hk

Oxford University Press (Macau) Limited 牛津大學出版社 (澳門) 有限公司

Telephone 電話: (853) 2870 6178 Fax 傳真: (853) 2870 6179

